

《单词百科:waterworks是什么意思?waterworks怎么发音?waterworks的解释和用法》

英语单词waterworks是什么意思?waterworks怎么读?waterworks怎么发音?简答网为您整理了waterworks的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



waterworks怎么读

waterworks的读音:[w :t w :ks]

waterworks的意思

1、n.自来水厂;(人体的)排水系统,泌尿系统;

waterworks的近义词

1、blubbering v.哭诉(blubber的现在分词);又哭又闹;

2、crying v.哭(cry的现在分词);喊 , 叫;叫卖 , 大声报道 , 哭着说;呜;

3、sobbing adj.湿透的;

4、tears n.眼泪(tear的名词复数);破洞;裂口;裂缝;

5、weeping adj.树枝低垂的;

waterworks的双语例句

1、It has triumphantly used in measuring alum images system in waterworks.

在水厂自动加矾系统实时矾花检测系统的实际应用中取得了良好的效果.

2、Dams and waterworks have been provided to improve irrigation.

修建水坝和水利工程以改善灌溉条件.

3、A new waterworks will go into operation.

一座自来水厂将要投产.

4、In May a new waterworks will go into operation.

5月间一座自来水厂将要投产.

5、Wu Yong of waterworks factory director a city cautiously the reporter says.

防城港市港口区自来水厂厂长吴勇小心翼翼地对记者说.

6、Do not have method, waterworks factory director was to seek one's name of subprefect Mr Y.

没办法, 自来水厂厂长只得求到了副县长y君的名下.

7、Rural waterworks , Latrines health work has developed further.

农村改水、改厕卫生工作有新进展.

8、The city's waterworks is in bad repair.

该城的自来水系统严重失修.

9、I'm amazed at how fast Diane can turn on the waterworks.

黛爱娜装哭的速度之快让我吃惊.

10、They were projecting a new waterworks.

他们在设计一个新自来水厂.

11、In order to cope with such problem , urban waterworks are expanded in numbers and on scales.

为了满足不断增长的城市生产、生活用水,城市水厂数量、规模也逐渐扩大.

12、This might be a low investment and quick result example for technical reform of similar waterworks.

数年运行证明,该系统工作可靠、性能齐全,为同类水厂技术改造提供了一种投资小、见效快的案例.

13、Chapter four: It narrates the aggressor of Japan's control and influence on waterworks.

第四节阐述了日伪对北京市自来水业的控制及其影响.

14、Are your waterworks all right?

你泌尿系统正常吗?

15、You needn't turn on the waterworks for me.

你不用为我掉眼泪.

16、The automation of waterworks is a tendency in the construction of waterworks.

水厂的自动化控制是水厂今后发展的方向之一.

17、Since waterworks was put into operation, it has worked well with better finished water quality.

工程投产以来,运行正常,出水水质优良.

18、I've been having a bit of trouble with the waterworks, doctor.

我有一点泌尿系统上的问题, 医生.

以上是简答网为您整理的waterworks怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/waterworks>

